
استان فارس 
کازرون

تمهیدات سازمان آتش نشانی کازرون برای 
روز قدس تشریح شد

در آستانه برگزاری راهپیمایی باشکوه روز قدس در کازرون، تمهیدات 
سازمان آتش نشانی برای این روز تشریح شد.

به گزارش روابط عمومی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری 
روز  راهپیمایی  برگزاری  تدابیر  تشریح  در  زاده  صادق  مهدی  کازرون، 
اصلی  متولی  عنوان  به  نشانی  آتش  تلاش  به  اشاره  با  کازرون  در  قدس 
تأمین کننده ایمنی شهر و شهروندان در حفظ بالاترین سطح آمادگی در 
گفت:  پیشگیرانه،  تدابیر  اندیشیدن  طریق  از  احتمالی  حوادث  با  مواجهه 
راهپیمایی روز قدس، سازمان  بودن  به پیش رو  توجه  با  و  از همین رو 
 ۱۰۰ باش  آماده  اجرای  جمله  از  ویژه ای  تمهیدات  کازرون  آتش نشانی 
درصدی نیروها و ایستگاه های عملیاتی و شناسایی مسیرهای ترددی که با 

ازدحام مواجه است را در نظر گرفته است.
مدیرعامل سازمان آتش نشانی کازرون استقرار خودروهای عملیاتی اطفای 
و  مراسم  برگزاری  محل  در  موتوری  گشت  و  نجات  و  امداد  و  حریق 

همچنین خیابان های منتهی را از دیگر تمهیدات این سازمان برشمرد.
حریق  اطفای  تیم های  توسط  خودرویی  گشت های  اجرای  وی  گفته  به 
واکنش سریع مجهز به سیستم پیشرفته و تعامل هرچه بیشتر با دستگاه های 
یکپارچه  سیستم  طریق  از  اورژانس  و  پلیس  جمله  از  امدادی  و  انتظامی 
موارد  دیگر  از  موازی  دستگاههای  با  و همکاری  تعامل  نیز  و  مخابراتی 

مورد توجه بوده است.
صادق زاده از میدان شهدا، چهارراه بانک ملی، چهارراه دادگستری، سه راه 
ابوذر و ستاد نمازجمعه به عنوان نقاط استقرار ماشین های آتش نشانی نام 
برد و افزود: علاوه بر این کل مسیر راهپیمایی در طول برگزاری مراسم 

تحت پوشش نیروهای سازمان خواهد بود.
مدیرعامل سازمان آتش نشانی همچنین از شهروندان خواست ضمن رعایت 
نکات ایمنی در صورت بروز هرگونه حادثه با حفظ خونسردی، مراتب را 
سریعاً به تلفن ۱۲۵ ستاد فرماندهی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی 
کازرون اطلاع داده و مسیر را برای تردد خودروهای امدادی باز نگه دارند.

توسط خیر کازرونی صورت گرفت؛

گسترده شدن سفره ۱۰ هزار نفری در 
کازرون

خیر کازرونی حاج هدایت الله اسکندری سفره افطار ۱۰ هزار نفری در شهر 
کازرون گسترده کرد. 

سرویس خبری/ داود کشاورز
این خیر کازرونی در حاشیه گستردن سفره بزرگ چند هزار نفری در شهر 
کازرون به خبرنگار ما گفت: ما مسلمان هستم و وظیفه خود می دانیم که 

هرساله این کار را انجام دهیم.
 حاج هدایت الله اسکندری افزود: تلاش می کنم که درسال های آینده به 
داشته  مبارک رمضان  ماه  ایام  در  به روزداران  بیشتری  امید خدا خدمت 

باشم.
 وی گفت: هر ساله دو تن برنج و گوشت پخت و بین روزداران توزیع 
می شود و تا زمانی که دراین دنیا هستم این کار را ادامه خواهم داد و بعد 

از خودم نیز فرزندانم چنین کاری را ادامه خواهند داد.

 لارستان
فرماندار ویژه لارستان:

پر کردن اوقات فراغت باید مبتنی بر 
مصونیت سازی باشد

بر  مبتنی  باید  فراغت  اوقات  کردن  پر  گفت:  لارستان  ویژه  فرماندار 
مصونیت سازی باشد.

به گزارش روابط عمومی معاونت استانداری و فرمانداری ویژه لارستان؛ 
بیان  با  در سخنانی  فراغت شهرستان  اوقات  ستاد  جلسه  در  جلیل حسنی 
برنامه های  منظم،  و  دقیق  ریزی  برنامه  با  شهرستان  مسئولین  همه  اینکه 
اظهار  نمایند،  پر  تابستان  فصل  در  را  جوانان  و  نوجوانان  فراغت  اوقات 
باید تمام تلاش  نهادهای ذی ربط  اوقات فراغت،  داشت: جهت گذراندن 
پر کردن و غنی  برای  مناسب  بسترهای  فراهم سازی  را در جهت  خود 

کردن اوقات فراغت کودکان، نوجوانان و جوانان فراهم آورند که در این 
راستا بهره گرفتن از کارشناسان و مربیان این عرصه الزامی است.

وی ادامه داد: باید ظرفیت ها، شاخصه ها و مؤلفه های شهرستان را در نظر 
امکانات و  توانمندی ها،  از  استفاده  با  و  مقتضیات شهرستان  با  و  گرفت 
در  دارد،  وجود  اجرایی  دستگاه های  در  که  توانمندی هایی  و  تجهیزات 
البته محدودیت ها را  جهت پر کردن اوقات فراغت جوانان تلاش کرد، 

هم باید در نظر گرفت.

اقلیمی و آب و هوایی شهرستان به نوعی  حسنی تصریح کرد: وضعیت 
وظیفه ما را سنگین تر می کند، چرا که در شهرستان هایی که آب و هوای 
بهتر و دارای طبیعت زیباتری هستند بطور طبیعی اوقات فراغت جوانان 
پر می شود و برای ایجاد فضای طبیعی دیگر مسئولین آنجا نیازمند هزینه 
نیستند و اوقات جوانان خود به خود پر می شود اما در شهرستان های جنوبی 
که دارای آب و هوایی بسیار گرم و کمتر طبیعت سبز و با نشاطی دارند 
وظیفه مسئولین امر را سنگین تر می کند که به نوعی امکانات و تجهیزات 
و فضای سبز و تفریحی را برای جوانان و نوجوانان در طول تابستان فراهم 

نمایند، بنابراین همه مسئولین این مهم را مورد توجه قرار دهند.
فرماندار ویژه لارستان افزود: برنامه های اوقات فراغت صرفاً برای شهر لار 
نباشد، بلکه تمام برنامه ها و مصوبات به بخشها و روستاها هم ارسال و اجرا 
شود و در کل در تمامی شهرها و روستاها منطقه لارستان باید برنامه های 
فرهنگی، هنری، مذهبی، ورزشی، تفریحی و غیره برای جوانان و نوجوانان 
باعث  و  پیش  از  بیش  تقویت وحدت  باعث  این خود  که  شود،  تدوین 

انسجام بیشتر می شود.
 وی در بخشی دیگری از سخنان خود با بیان اینکه برنامه های ستاد اوقات 
فراغت شهرستان بایستی برنامه محور و هدف محور باشد؛ گفت: با توجه 
به کمبود اعتبارات باید به صورت متوازن، هماهنگ و متناسب و استفاده 
حداکثری از حداقل اعتبارات و امکانات، برنامه های اوقات فراغت جوانان 
بیشتر  که  دهیم  پوشش  را  افرادی  این خصوص  در  البته  گردد،  اجرایی 

آسیب پذیر هستند.

 پاسارگاد
در پاسارگاد؛

حافظان قرآن کریم تجلیل شدند
حافظان قرآن کریم در شهرستان پاسارگاد تجلیل شدند. به گزارش پایگاه 
استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  اداره کل  روابط عمومی  اطلاع رسانی و 
اداره  همت  به  قرآن  با  انس  محفل  رمضان،  مبارک  ماه  ایام  در  فارس، 
فرهنگ و ارشاد اسلامی با همکاری اداره میراث فرهنگی، کانون فرهنگی 
هنری ولیعصر )ع( و مؤسسه قرآنی الرحمن شهرستان پاسارگاد برگزار 

شد.

در این مراسم که با حضور مردم، فرماندار، معاون فرمانداری، امام جمعه، 
جمعی از مسئولین ادارات، حافظان و قاریان برجسته شهرستان در مسجد 
از جمله سخنرانی حجت  برنامه هایی  برگزار شد،  آباد  علی  )ع(  ولیعصر 
الاسلام عزیزی نماینده محترم ولی فقیه در پاسارگاد، تلاوت آیاتی چند از 

قرآن کریم و همچنین تجلیل از حافظان قرآنی شهرستان ارائه شد.
محمد آقا رشیدی ماه مبارک رمضان را پرفضیلت ترین و بهترین ماه خدا 
برای عبادت و بندگی دانست و اظهار کرد: ماه رمضان فرصت مناسبی 
برای آشنایی هرچه بیشتر با قرآن کریم و سیره ائمه اطهار )ع( است که 

در نهایت سعادت انسان و جامعه را در پی خواهد داشت.
بهار  و  خدا  ماه  قرآن،  نزول  ماه  رمضان،  مبارک  ماه  اینکه  بیان  با  وی 
انس با قرآن کریم است، افزود: اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان 
پاسارگاد، در نظر دارد که در بهار قرآن و به منظور تعمیق و ترویج آیات 
فرهنگی  برنامه های  دیگر  و  قرآن  با  انس  محفل  مشتاقان  در جمع  الهی 

متنوع ویژه این ایام برگزار کند.

گراش
دهه کرامت امسال صورت می گیرد؛

اجرای همایش »هشتمین آفتاب« در گراش
همایش »هشتمین آفتاب« دهه کرامت امسال در گراش برگزار می شود.

و  فرهنگ  کل  اداره  عمومی  روابط  و  رسانی  اطلاع  پایگاه  گزارش  به 
ارشاد اسلامی فارس، حجت الاسلام شاه چراغ با توجه به روز قدس اظهار 
داشت: روز قدس از یادگاران امام راحل )ره( و روز حمایت از مظلوم و 
فریاد علیه غاصبان است که ان شاالله مردم با حضور خود یک بار دیگر 
با  و  کرد  خواهند  اعلام  امام  و  انقلاب  آرمان های  به  را  خود  وفاداری 
به  گراش  و  خنج  لارستان،  شهرستان های  مردم  نماینده  انتخاب  تبریک 
این ظرفیت  از  امیدواریم  سمت رئیس کمیسیون فرهنگی مجلس گفت: 
استفاده لازم کرده و با تشکیل کارگروهی مستقل نیازمندی های فرهنگی 
را احصا و با کمک ایشان در رفع آنان بکوشیم. رئیس شورای فرهنگ 

عمومی با توجه به تعدد موضوعات دستور کار شورا از اعضا و دبیرخانه 
خواست فرایند اولویت بندی موضوعات با توجه به آیتم ها و شاخص های 

شهرستانی تنظیم نمایند.

فرودی فرماندار شهرستان نیز با توجه به جایگاه و اهمیت شورای فرهنگ 
عمومی اظهار داشت: انقلاب ما یک انقلاب فرهنگی بود، توجه ویژه باید 
به مقوله فرهنگ بشود. با توجه به انفجار اطلاعات صورت گرفته، فرهنگ 
ما در حال نزدیک شدن به هم هستند. خصوصاً با توجه به گسترش فضای 
است  مثبت  که  بخشی  می شود  وارد  چه  آن  که  نداریم  چاره ای  مجازی، 
بومی سازی کنیم و آن چه مغایرت دارد آنرا اصلاح کنیم و اگر اقدام نکنیم 

بازنده ایم چه بخواهیم و چه نخواهیم.

استان خوزستان 
شادگان

معاون فرماندار شادگان:

شاخص کیفی آب رودخانه کارون در 
محدوده شادگان »نسبتاً بد« گزارش 

شده است

بر  گفت:  شادگان  فرماندار  معاون  حکیمی:  ناصر  شهرستان/  سرویس 
اساس گزارش اداره حفاظت محیط زیست این شهرستان، شاخص کیفی 

آب رودخانه کارون در محدوده شادگان »نسبتاً بد« گزارش شده است.
 نعمت الله آلبوغبیش معاون فرماندار شادگان در جلسه کار گروه حافظت 
کیفی رودخانه کارون که در محل فرمانداری برگزار شد، گفت: شاخص 
کیفی آب ایستگاههای رودخانه کارون در سالهای ۹۴ و ۹۵ توسط اداره 
حفاظت محیط زیست شهرستان، نسبتاً بد گزارش شده و لازم است حفاظت 

کیفی از این رودخانه عظیم به طور ویژه در دستور کار قرار گیرد.
معاون فرماندار شادگان بر لزوم تعیین تکلیف تصرفات حریم بستر رودخانه 
کشاورزی،  زهکشی  کانال های  ورودی  افزود:  و  کرد  تأکید  کارون 

حوضچه های پرورش ماهی و سایر پسآب ها باید پایان یابد.
وی پایش مستمر وضعیت رودخانه های کارون و جراحی را خواستار شد 
و بر لزوم جلوگیری از تصرف حریم بستر و آلودگی و تخلیه پسآب ها در 

این دو رودخانه تأکید کرد.
آلبوغبیش با اشاره به اینکه در برنامه ششم توسعه اعتبارات بسیار خوبی 
ضرورت  بر  شده،  گرفته  نظر  در  کارون  رودخانه  از  حفاظت  جهت 
همکاری  و  رودخانه  کیفی  حافظت  گروه  کار  اعضای  همه  مشارکت 
شرکت های واقع در مسیر در راستای حفاظت از رودخانه و رصد مستمر 
به منظور پیشگیری از تصرف حریم بستر و تخریب آن و پایان دادن به 

ورودی پسآب ها به رودخانه تأکید کرد.

فرماندار شادگان تأکید کرد؛

لزوم فعال سازی تعاونی های مرزنشینان
 در شادگان

فرماندار شادگان بر ضرورت فعال نمودن تعاونی های مرزنشینان در سطح 
این شهرستان تأکید کرد.

 سرویس شهرستان/ ناصر حکیمی: جلسه کمیسیون مبارزه با قاچاق کالا 
و ارز شهرستان به ریاست جعفری نسب فرماندار شادگان و با حضور سایر 

اعضای ستاد در محل سالن اجتماعات فرمانداری برگزار شد.
جعفری نسب فرماندار شادگان در این جلسه ضمن آرزوی قبولی طاعات 
و عبادات با اشاره به نامگذاری امسال به نام اقتصاد مقاومتی تولید و اشتغال 
از سوی رهبر معظم انقلاب، اظهار داشت: با برنامه ریزی مناسب و مدون 
کالاهای تولید ایرانی و بومی به مردم و دستگاه های شهرستان معرفی بشوند 

تا موجب تقویت تولید در این شهرستان گردد.
شناساندن  و  بیشتر  معرفی  اینکه  بیان  با  ادامه  در  شادگان  فرماندار 
کالاهای ایرانی از اهمیت خاصی برخوردار است، گفت: اطلاع رسانی و 

فرهنگ سازی و ارتقای بستر فرهنگی و اقتصادی جامعه، نقش به سزایی 
در پیشگیری از تخلف و مبارزه با قاچاق کالا و ارز دارد لذا در این راستا 
و  اقتصاد  و  زایی  اشتغال  بیشتر،  تولید  روند  به  داخلی  از کالای  حمایت 
جلوگیری از تعطیلی واحدهای تولیدی و صنعتی و... کمک شایانی خواهد 

کرد.
جعفری نسب فرماندار شادگان همچنین بر ضرورت فعال نمودن تعاونی های 
مرزنشینان در سطح شهرستان تأکید کرد وگفت: ادارات صنعت، معدن و 
تجارت وتعاون کار و رفاه اجتماعی برابر قانون با این شرکت ها همکاری 
نمایند تا بتوانند از تسهیلاتی که در قانون تعریف شده و برای رفاه حال 

مردم باشد استفاده نمایند.
فرماندار شادگان در پایان جلسه با تأکید بر اینکه توجه به وضعیت معیشتی 
و اقتصادی مردم باید در اولویت قرار گیرد، گفت: باید در راستای ایجاد 
ظرفیت های  تمام  از  مردم  معیشت  و  درآمد  سطح  بردن  بالا  و  اشتغال 

شهرستان جهت رفع مشکل بیکاری استفاده شود.

استان بوشهر
جم

فرماندار جم:
اعتبارات شهرستان جم دو برابر شد

 فرماندار شهرستان جم با بیان اینکه اعتبارات شهرستان جم در سال ۹۶ 
آینده  در  مهم  پروژه  است، گفت: ۲۵  برابر شده  دو  قبل  به سال  نسبت 

نزدیک در این شهرستان کلنگ زنی می شود.
اداری  شورای  نشست  در  نوروزی  فتح الله  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
شهرستان جم اظهار داشت: دولت یازدهم در کنترل تورم، تثبیت قیمت 
ارز، کاهش اتکای دولت به نفت، صادرات نفت، گازرسانی و آبرسانی 
افزایش مستمری خانواده های آسیب پذیر کارنامه خوبی را  به روستاها، 

به جا گذاشته است.
وی اضافه کرد: ایران در شتاب علمی رتبه اول را در دنیا به دست آورده 

و با توسعه شرکت های دانش بنیان می توان حوزه اشتغال را متأثر کرد.
فرماندار جم با بیان اینکه انتخابات نماد حرکت اسلامی و صحنه باشکوه 
و عظمت حضور ملت بود، خاطرنشان کرد: مردم در انتخابات حماسه ساز 
انتخابات  برگزاری  پشتیبانان  و  دست اندرکاران  و  مردم  همه  از  و  شدند 

تشکر می کنم.
مسئولان رأی مردم را پاس بدارند

و  سالم  انتخاباتی  شهرستان  در  موجود  همدلی  و  وفاق  با  کرد:  بیان  وی 
پرشور برگزار شد و جزو اولین شهرستان هایی بودیم که انتخابات آن به 

تأیید هیئت نظارت رسید.
نوروزی ادامه داد: مردم جم در انتخابات بیش از ۶۵ درصد آرای خود را 
به تداوم دولت اختصاص دادند و با رأی مثبت به شعارهای دولت تدبیر و 
امید، مسئولیت مدیران را سنگین تر کردند. وی افزود: رأی مردم را باید 
پاس داشت و همه مسئولان باید تمام همت خود را برای خدمت به مردم 

بکار ببندند و کوتاهی در این زمینه هیچ توجیهی ندارد.
لزوم جذب اعتبارات ملی

فرماندار شهرستان جم گفت: اعتبارات شهرستان جم در سال ۹۶ به نسبت 
سال ۹۵ رشد دو برابری دارد و مدیران باید برای معرفی و پیگیری پروژه ها 
با جدیت اقدام کنند. مدیران شهرستان در بحث جذب اعتبارات ملی تلاش 

خود را بیشتر کنند و فقط به اعتبارات شهرستانی اکتفا نکنند.
و  نفت  نامه  تفاهم  قالب  در  عمرانی  مهم  پروژه   ۲۵ داشت:  اظهار  وی 
سایر اعتبارات در آینده نزدیک کلنگ زنی می شود که مدیران باید پیگیر 

اجرایی شدن سریع تر آن باشند.
مردم  مشکلات  رفع  برای  باید  مسئولان  همه  اینکه  بر  تأکید  با  نوروزی 
تلاش کنند، ادامه داد: تکریم ارباب رجوع سرلوحه کاری مسئولان باید 

باشد.
لزوم توسعه گلخانه ها

وی اضافه کرد: کشاورزی یکی از ظرفیت های مهم شهرستان است و باید 
تلاش کنیم شیوه های نوین کشاورزی چون گلخانه در شهرستان بیشتر و 

بیشتر مورد توجه قرار گیرد.
در  پرشور  برای حضور  مردم  از  فرماندار شهرستان جم خاطرنشان کرد: 

راهپیمایی روز جهانی قدس و نماز عید سعید فطر دعوت می کنم.

استان هرمزگان 
معاون آبخیزداری منابع طبیعی هرمزگان:

۱۵ پروژه آبخیزداری در هرمزگان 
در حال اجراست

معاون آبخیزداری منابع طبیعی و آبخیزداری استان هرمزگان گفت: ۱۵ 
پروژه آبخیزداری با اعتبار ۷۵ میلیارد ریال با میانگین پیشرفت فیزیکی 

۵۲ درصدی در سطح استان هرمزگان در حال اجراست.
اعتبارات  ابوالقاسم حسین پور گفت:  به گزارش منابع طبیعی هرمزگان، 
مذکور از محل منابع اعتبارات تملک دارایی های سرمایه ای ملی و استانی 
زدایی  محرومیت  اعتبارات  همچنین  و   ۱۳۹۶ سال  در  آبخیزداری  برنامه 
بندرعباس،  شهرستان های  سطح  در  )ص(  الانبیا  خاتم  سازندگی  قرارگاه 
حاجی آباد، میناب، رودان، بشاگرد، بندرلنگه، بستک، پارسیان و بندرخمیر 

با پیشرفت فیزیکی ۹۵ – ۱۰ درصد در دست انجام است.
توسعه  ضرورت  به  اشاره  با  استان  طبیعی  منابع  آبخیزداری  معاون 
فعالیت های آبخیزداری و آبخوانداری در شرایط اقلیمی هرمزگان و نقش 
اینگونه فعالیت های زیربنایی در پایداری آب و خاک و تولید بویژه در 
بخش کشاورزی و منابع طبیعی گفت: اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری 
استان در راستای توسعه آبخیزداری در سال جاری برنامه های متعددی را 
در دستور کار خود قرار داده است که در این رابطه می توان به مطالعات 
در حوزه  آبخیزداری  هکتار، طرح  هزار   ۲۷۰ در سطح  آبخیز  حوزه های 
سدهای استان در راستای کنترل فرسایش خاک و مهار رسوب وارده به 
خالصی  نیان،   – شمیل  جگین،  میناب،  )استقلال  موجود  سدهای  مخازن 
طرح  سرنی(،  و  )گابریک  ساختمان  دست  در  سدهای  و  لاورفین(  و 
آبخیزداری و آبخوانداری در حوزه های فاقد سد، طرح پیشگیری و مهار 
آبخیز  در حوزه های  آبخیزداری  و طرح  آبخیز  در سطح حوزه های  سیل 

داخلی اشاره کرد.

رئیس اتاق بازرگانی یاسوج:

هندوانه کشاورزان کهگیلویه و بویراحمدی را کیلویی ۵۰ تومان خریداری می کنند
 رئیس اتاق بازرگانی یاسوج با اشاره به افت شدید قیمت برخی محصولات جالیزی مانند هندوانه گفت: هندوانه کشاورزان کهگیلویه و 

بویراحمدی را کیلویی ۵۰ تومان خریداری می کنند.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از یاسوج، جبار کیانی در نشست کارگروه توسعه صادرات غیرنفتی کهگیلویه و بویراحمد با بیان اینکه در 
سال های گذشته از لحاظ ریالی صادرات قابل قبولی نداشتیم، اظهار داشت: امسال طوری برنامه ریزی شود که کارگروه توسعه صادرات نسبت 

به گذشته جدی تر گرفته شده و به صورت ماهیانه برگزار شود.
وی افزود: استان کهگیلویه و بویراحمد ظرفیت ها و پتانسیل های خوبی در حوزه صادرات داشته و در رابطه با محصولات باغی حرف های 

زیادی برای گفتن دارد.
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